
Zápisnica 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného dňa 08.04.2021 v zasadačke Obecného úradu v 

Bystričke. 

 
 

Prítomní :    Zdenka Maršalová, starostka obce  
                     Ing. Igor Malko, zástupca starostky  
                     Viliam Lučanský, poslanec  
                      Ing. Rastislav Košút, poslanec                        
                      Ing. Martin Matula, poslanec 
                      Mgr. Elena Pospíšilová, poslankyňa 
                      Ing. Marek Korbeľ, poslanec  
                      Ing. Jaroslava Tureková, kontrolórka obce 
- príloha č. 1  
 
Verejnosť :    
 
1.  Otvorenie  
     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bystričke otvorila a viedla Zdenka Maršalová, starostka obce. V úvode 
privítala poslancov obecného zastupiteľstva  a skonštatovala, že počet prítomných poslancov je 6 , t .j. Obecné 
zastupiteľstvo v Bystričke je spôsobilé rokovať a uznášať sa. Návrh programu zasadnutia obecného 
zastupiteľstva bol poslancom doručený spolu s pozvánkou na zasadnutie obecného zastupiteľstva .  
 
Program: 
   1.   Otvorenie zasadnutia  
   2.   Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
   3.   Schválenie programu 
   4.   Kontrola uznesení  
   5.   Rozpočtové opatrenie č. IV/2021, V/2021 
   6.   Jarné upratovanie 
   7.   Prerokovanie majetkového priznania  starostky obce za rok 2020 
   8.   Správa o činnosti DHZ na Bystričke za rok 2020 
   9.   Dodatky ku zmluve o dielo – požiarna zbrojnica, firma Rebuild, s.r.o.  
 10.   Ťažba dreva na parcele KN-E 525/1 
 11.   Došla korešpodencia 
 12.   Diskusia 
 13.   Záver 

 
2. Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
    Zapisovateľ:                     v zastúpení Ing. Jaroslava Tureková  
     Návrhová komisia:           Ing. Košút, p. Lučanský,  Ing. Matuľa                      
     Overovatelia zápisnice:    Mgr. Pospíšilová,  Ing. Korbeľ 
     Hlasovanie: 
     Za: 6   -  Lučanský, Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Matula, Ing. Rendek , Mgr. Pospíšilová         Proti: 0         
     Zdržalo sa: 0 

 
3.  Schválenie programu 
     Program bol poslancom zaslaný.    
     Príloha č. 2 
     Hlasovanie: 
     Za:  6-  Lučanský Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Matula, Ing. Korbeľ , Mgr. Pospíšilová          Proti:0       
     Zdržalo sa: 0 
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4.  Kontrola uznesení   
     Poslanecký prieskum športových objektov, ktorých majeteľom je obeci Bystrička  
     /Uznesenie č. 371/2021 zo dňa 18.II.2021/ 
     Príloha č. 3)   
     Ing. Košút – poslaneckého prieskumu sa zúčastnila starostka a  všetci poslanci okrem Ing. Redneka, ktorý  
     je dlhodobo  PN. Pozreli posilňovňu, futbalový a hokejový areál. Všetci skonštatovali, že posilňovňa  
     a futbalový  štadión je bezproblémový, ale v budove hokejového ihriska je prasknutý kotol na kúrenie, ktorý  
     je  poškodený z dôvodu zamrznutia vody v trubkách radiátorového kúrenia. Do zápisu bolo uvedené, že  
     nájomca p. Ličko je povinný odstrániť poruchu do 30.06.2021. 
 
      Hlasovanie:     Za:  6  Lučanský , Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Korbeľ, Ing. Matula , Mgr. Pospíšilová    
                              Proti:0                       Zdržal sa: 0 
 
5.   Rozpočtové opatrenie č. IV/2021, V/2021 
      Materiál bol poslancom zaslaný.    
       Príloha č.4a), 4b) 
       Rozpočtové opatrenie č. IV/2021  
       Kontrolórka obce informovala poslancov, že v Rozpočtovom opatrení č. IV/2021  boli  príjmy  
       upravené nasledovne- do  Príjmovej časti  - kapitola č. 100 Daňové príjmy boli navýšené o čiastku  
       19 461,99 €, z toho 18 073,00 € bola upravená príjmová časť – podielové dane z DÚ a o 1 388,99 €  
        Poplatok za rozvoj. Kapitola č. 300 Granty a transfery boli upravené na o čiastku  +4 260,00  €,  
        preplatenie nákladov na testovanie o tieto sumy  boli upravené aj položky vo výdavkovej časti.    
        Rozpočtové opatrenie č. V/2021 
        Rozpočtové opatrenie č. V/2021 bolo vypracované z dôvodu úpravy príjmovej časti a to preplatenie  
        ďalšieho testovania ako aj dotácie na MŠ v sume 497,00 €. O túto sumu museli byť upravené aj výdavky  
        vo výdavkovej časti. 
        K Rozpočtovému opatreniu č. IV/2021, V/2021  nemali poslanci OZ žiadne pripomienky. 
        Rozpočtové opatrenia č. IV/2021, č. V/2021 poslanci OZ zobrali na vedomie. 
     
       Hlasovanie: 
                         Za:  6 - Lučanský , Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Korbeľ, Ing. Rendek , Mgr. Pospíšilová      
                         Proti:0               Zdržal sa: 0 
 
   6.  Jarné upratovanie 
       Materiál bol poslancom zaslaný.    
       Príloha č.5) 
        Starostka poinformovala poslancov o rozmiestnení VKK v obci  
        od 19.04.2021 – do 21.04.2020  
        - za Švábikovcami        č.d. 48 
        - pri p. Kozákovi            č.d. 140 
        - pri p. Kvorkovi             č.d. 114 
        - za obchodom COOP Jednota 
        
        od 21.04.2021 – do 23.04.2021 
        - pri p. Baláňovi            č.d. 301  
        - Sady  - za novou zástavkou 
        - pri p. Garajovi            č.d. 181 
        - Lázky -  autobusová otoč 
        Poslanci OZ zobrali na vedomie správu o rozmiestnení VKK v obci na vedomie. 
               Hlasovanie: 
                         Za:  6 - Lučanský , Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Korbeľ, Ing. Rendek , Mgr. Pospíšilová      
                         Proti:0               Zdržal sa: 0 

2 



7.   Prerokovanie majetkového priznania  starostky obce za rok 2020 
      Materiál bol poslancom zaslaný.    
      Príloha č.6)  
      p. Lučanský – ako predseda Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone verejných funkcií prečítal  
      Zápisnicu z riadneho zasadnutia Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone verejných funkcií obce  
      Bystrička o výške majetku starostky obce za rok 2020. 
      Poslanci OZ zobrali na vedomie Zápisnicu  na vedomie. 
               Hlasovanie: 
                         Za:  6 - Lučanský , Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Korbeľ, Ing. Rendek , Mgr. Pospíšilová      
                         Proti:0               Zdržal sa: 0 
 
   8.   Správa o činnosti DHZ na Bystričke za rok 2020 
      Materiál bol poslancom zaslaný.    
      Príloha č.7) 
     Starostka – predseda DHZ – Peter Marko   doručil Správu o činnosti DHZ na zasadnutie OZ, správu  
     prečítala starostka obce.  
     Poslanci OZ zobrali na vedomie správu o činnosti DHZ za rok 2020 na vedomie. 
            Hlasovanie: 
                         Za:  6 - Lučanský , Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Korbeľ, Ing. Rendek , Mgr. Pospíšilová      
                         Proti:0               Zdržal sa: 0 
 
9.   Dodatky ku zmluve o dielo – požiarna zbrojnica, firma Rebuild, s.r.o.  
      Materiál bol poslancom zaslaný.    
      Príloha č.8a), 8b), 8c), 8d), 8e) 
          Starostka – informovala poslancov OZ o tom, že je potrebné schváliť dodatky 
                 -    Výstavba garáže Hasičskej zbrojnice v obci Bystrička 
                 -    Výstavba zázemia Hasičskej zbrojnice v obci Bystrička 
                 -    Realizácia vnútorných silno a sloboprúdových rozvodov Hasičskej zbrojnice v obci Bystrička 
                 -    Realizácia vzduchotechniky Hasičskej zbrojnice v obci Bystrička 
                 -    Realizácia inštalácie vody, odpadov, kanalizácie, odberného plynového zariadenia      
                      Pripojovacieho plynovodu  Hasičskej zbrojnice v obci Bystrička 
          Objekt je už skoro hotový, treba už len položiť gumu, vymaľovať a dotiahnuť niektoré drobnosti. Vonku  
          treba dorobiť fasádu a spevnené plochy. 
          Poslanci OZ schválili Dodatky ku zmluve o dielo. 
            Hlasovanie: 
                         Za:  6 - Lučanský , Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Korbeľ, Ing. Rendek , Mgr. Pospíšilová      
                         Proti:0               Zdržal sa: 0 
 
10.   Ťažba dreva na parcele KN-E 525/1 
         Materiál bol poslancom zaslaný.    
         Príloha č.9) 
         p. Lučanský  ako  predseda Komisie verejnej súťaže informoval poslancov, že sa na Výzvu –  
         predkladanie cenových ponúk  na ťažbu dreva prihlásila jedna firma – Stavebno – lesná firma – Oto  
         Rajniak, Bystrička – Lázky 484, 038 04 Bystrička. Vzhľadom k tomu, že sa jedná o službu nie bežne  
         dostupnú na trhu, Komisia doporučila starostke obce s víťaznou firmou uzavrieť zmluvu, resp.  
         vyhotoviť objednávku na vysúťaženú sumu 16,80 €/m³.  
         Poslanci OZ schválili uzavretie zmluvy alebo objednávky s firmou Stavebno – lesná firma – Oto  Rajniak,  
         Bystrička – Lázky 484, 038 04  Bystrička  
            Hlasovanie: 
                         Za:  6 - Lučanský , Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Korbeľ, Ing. Rendek , Mgr. Pospíšilová      
                         Proti:0               Zdržal sa: 0 
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11.   Došla korešpondencia 
       Výzva na cenovú ponuku – kúpa vyťaženého dreva   
        Materiál bol poslancom zaslaný.    
         Príloha č.10) 
        Starostka – na základe žiadosti lesného hospodára obce Ing. Mallého dala schváliť zverejnenie  
        Výzva na cenovú ponuku na kúpu vyťaženého  dreva. 
        Poslanci OZ schválili  Výzvu na cenovú ponuku na kúpu vyťaženého  dreva na obecnej parcele KN-E  
        č. 525/1. 
            Hlasovanie: 
                         Za:  6 - Lučanský , Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Korbeľ, Ing. Rendek , Mgr. Pospíšilová      
                         Proti:0               Zdržal sa: 0 
      Rozposlanie výzvy majiteľom pozemkov 
         Materiál bol poslancom zaslaný.    
         Príloha č.11) 
        Ing. Malko pripravil list, ktorý starostka obce prečítala poslancom. V liste je žiadosť obce Bystričke voči  
        majiteľom pozemkov popri ceste III. triedy smerom do mesta, aby občania darovali resp. predali cca 3 m  
        pás popri ceste III. triedy, aby obec mohla žiadať eurofondy na vybudovanie cyklotrasy a revitalizáciu  
        lipovej aleje. 
        Poslanci OZ schválili uzavretie znenie listu a doporučili starostke ovec, aby v takomto znení poslala list  
        všetkým majiteľom pozemkov. 
            Hlasovanie: 
                         Za:  6 - Lučanský , Ing.  Malko ,Ing. Košút, Ing. Korbeľ, Ing. Rendek , Mgr. Pospíšilová      
                         Proti:0               Zdržal sa: 0 
 
12.  Diskusia 
       P. Lučanský- kedy sa budú sadiť stromky 
       Starostka – možno ešte teraz v máji  
       Ing. Korbeľ – pravdepodobne až na jeseň, plán výsadby má lesný hospodár, t.j. aké druhy stromov sa  
        budú sadiť. 
        Ing. Košút – treba vyčistiť rigol popri Belkam ranči a a aj pri škole, voda tiekla po ceste. 
 
13.  Záver 
      Starostka – poďakovala za účasť a ukončila pracovné stretnutie.  
       
V prípade nejasností je doložený zvukový záznam. 
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